


“一带一路”国际争端预防和解决高级别论坛
预通知

为促进“一带一路”建设中公正、便捷、开放、高效的“融合式”争端解决机制的构建，确保“一带一路”建设有效推进，北京理工大学、中国国际贸易促进委员会拟于2019年5月17日在北京召开“‘一带一路’国际争端预防和解决高级别论坛”。会议拟邀请国家相关部委、各大高校、仲裁机构、著名律所、其他纠纷解决组织以及企业界的专家参与。
论坛主题：1. “一带一路”背景下国际争端预防机制新发展
2. 调解全球化趋势与国际调解规则的构建
3. “一带一路”背景下国际仲裁机制创新发展
会议议程及详细地点将另行正式通知。 
会议将根据投稿安排发言，优秀论文将发表于2019年《司法》第11辑《国际争端预防和解决》！报名和提交论文截止时间：2019年4月30日。投稿邮箱：rpidbit2019@163.com
本次研讨会不收取会务费，会务组为参会人员提供自助午餐，交通费和住宿费自理。热情欢迎学术界和实务界同仁莅临参加和赐稿！

中国国际贸易促进委员会法律事务部     北京理工大学法学院
2019年3月15日

“‘一带一路’国际争端预防和解决高级别论坛”回执
	姓名
	
	性别
	
	职称/职务
	

	工作单位
	

	是否拟发言
	

	论文题目
		

	手机号码
	

	E-mail
	

	请您填好回执后，于2019年4月30日前电子邮件至会务组，以便统计人数。
会务组邮箱： rpidbit2019@163.com




High-Level Forum on International Dispute Prevention and Resolution under the Belt and Road Initiative (Advance Notice)
To develop an integrated dispute resolution mechanism that is just, convenient, open and efficient under the Belt and Road Initiative and facilitate the progress of the BRI, Beijing Institute of Technology and China Council for the Promotion of International Trade (CCPIT) plan to hold the High-Level Forum on International Dispute Prevention and Resolution under the Belt and Road Initiative on May 17th 2019 in Beijing. The Forum will bring together experts and representatives from the ministries, universities, arbitration institutions, law firms, other dispute resolution organizations and the business community.
Topics: 1.New development of international dispute prevention mechanisms under the BRI;
2. Trends in globalized mediation and developing international mediation rules;
3. Innovation and development of international arbitration mechanisms under the BRI
The agenda and location of the Forum will be formally announced afterwards. The speeches will be arranged according to the order of their submission. The excellent papers will be published in the International Dispute Prevention and Settlement, Volume 11 of Judicature, 2019. Deadline for registration and submission: April 30, 2019. 
Submission email: rpidbit2019@163.com
There will be no service charge for the Forum. A lunch buffet will be served. Participants are responsible for their own travel and accommodation arrangements. We sincerely welcome your submission and attendance!
Department of Legal Affairs, CCPIT              School of Law, BIT
                                                  March 15th, 2019

High-Level Forum on International Dispute Prevention and Resolution under the Belt and Road Initiative Registration Form
	Name
	
	Gender
	
	Title
	

	Affiliation 
	

	Do you intend to deliver a speech?
	

	Paper Title 
		

	Mobile Number
	

	E-mail
	

	Please fill in and send this form by E-mail address at rpidbit2019@163.com before April 30, 2019.
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